

## Patrick Brigger (Co-Founder & COO)

### Bio (short – EN):

Co-Founder & COO **Patrick Brigger** is an innovator, university lecturer, and engineer who leads operations from getAbstract's headquarters in Lucerne, Switzerland.

### Bio (long - EN):

**Patrick Brigger** is driven by a passion to construct, innovate, and devise applications and services with tangible real-world benefits. In his DNA, he is an engineer, earning his doctorate from the Ecole Polytechnique Fédérale de Lausanne. From 1995 and 1998, he headed the Signal Processing Research Unit at the National Institutes of Health in Washington, D.C. He later founded a software development firm and an IT consultancy near New York. In 1999, Patrick co-founded getAbstract with Thomas Bergen. From 2005 to 2010, Patrick and Thomas were based out of Miami, where they worked to expand the company's reach to the USA. Today, Patrick manages operations from getAbstract's headquarters in Lucerne, Switzerland. Committed to education, he lectures at the University of Lucerne, serves on the boards of a local school and the Efficiency Club of Lucerne, and is a founding member of LAC2.org, an AI Hub in Switzerland. He is an avid sailor and aviator, enjoys playing tennis with his three sons, and loves dancing with his wife to South American rhythms.

### Biografie (kurz – DE):

**Patrick Brigger** ist Mitgründer und COO von getAbstract, einem weltweit führenden Unternehmen für komprimiertes Lernen, sowie Innovator, Universitätsdozent und Ingenieur. Er leitet die operativen Geschäfte am Hauptsitz von getAbstract in Luzern, Schweiz.

### Biografie (lang – DE):

**Patrick Brigger** wird von der Leidenschaft angetrieben, Anwendungen und Dienstleistungen mit greifbaren Vorteilen zu konstruieren, zu innovieren und zu entwickeln. In seiner DNA ist er Ingenieur und promovierte an der Ecole Polytechnique Fédérale de Lausanne. Von 1995 bis 1998 leitete er die Signal Processing Research Unit an den National Institutes of Health in Washington D.C. Später gründete er eine Softwareentwicklungs firma und eine IT-Beratung in der Nähe von New York. 1999 gründete Patrick zusammen mit Thomas Bergen getAbstract. Von 2005 bis 2010 waren Patrick und Thomas in Miami ansässig, wo sie daran arbeiteten, die Aktivitäten des Unternehmens in den USA auszudehnen. Heute leitet Patrick die operativen Geschäfte von getAbstract vom Hauptsitz in Luzern, Schweiz, aus. Er lehrt an der Universität Luzern, ist Vorstandsmitglied einer lokalen Schule und des Efficiency Clubs Luzern und Gründungsmitglied von LAC2.org, einem AI Hub in der Schweiz. Er ist begeisterter Segler und Flieger, spielt gerne mit seinen drei Söhnen Tennis und tanzt gerne mit seiner Frau zu südamerikanischen Rhythmen.

### Contact information:

[Patrick.brigger@getabstract.com](mailto:Patrick.brigger@getabstract.com)

<https://www.linkedin.com/in/patrick-brigger/>

**Contact our media team:**

Linda Wohlfarth  
PR, Media & Partners Lead

Alpenquai 12 • 6005 Lucerne • Switzerland

P [+41 41 367 5136](tel:+41413675136)

[media@getabstract.com](mailto:media@getabstract.com)